
Zápis z 13. Školské rady v Chotěšově – společná schůzka se zástupci 

jednotlivých tříd, 5. 11. 2015 

 

 

1. Přivítání zástupců jednotlivých tříd, vysvětlení funkce školské rady, seznámení s členy 

školské rady. 

2. Reakce na návrh rodičů odhlašovat obědy ještě téhož dne, kdy dítě onemocní. 

Seznámení všech členů s odhlašováním obědů ve školní jídelně v době nepřítomnosti 

dětí. Obědy se odhlašují vždy den předem několika způsoby: telefonicky – do 15 hod., 

internetem do 14 hod., sms zprávou. V den, kdy dítě onemocní, mají rodiče možnost 

vyzvednout si oběd (vyhláška 107/2005) do 14 hod., po domluvě i déle. Rodičům byla 

nabídnuta možnost objednat si oběd a zjistit chutnost jídla. Jídelna vaří pouze 

z čerstvých potravin, nezamrazuje. 

3. Návrh rodičů na obnovení snídaní, diskuse. 

4. Domluva o školní anketě a zjištění zájmu ze strany dětí a rodičů – zajistí J. Štrejlová 

5. Informace pana ředitele o vánočním trhu, prosba o pomoc s organizací. Rodiče 

přednesou na třídních aktivech 11. 11. 2015. 

6. Informace pana ředitele o školním plesu – prostor restaurace otevřen pouze pro ples, 

zajištěno nekuřácké prostředí. 

7. Důraz pana ředitele na řešení problémů na půdě školy, škola je k rodičům vstřícná, 

otevřená a komunikativní. 

8. Diskuse nad sociálními sítěmi, nebezpečí zneužití. 

9. Úkoly školské rady: 

- zjistit zájem snídaní, uspořádat a vyhodnotit anketu, předat vedení školy a vedoucí 

školní jídelny 

- shromáždit informace z třídních aktivů k diskusi do školské rady 

 

Další plánované setkání školské rady prosinec 2015. 

 

Setkání se zúčastnili: 

Školská rada: Daniel Rydz, Milena Brabcová, Jaroslava Štrejlová 

Zástupci tříd: Alena Sotáková, Eva Suchá, Miluše Růžičková, Ilona Šollarová, Marcela 

Beránková, p. Blahút, Radka Schafferová, Miroslava Nemcová, Pavla Bednářová 

Přítomen: Mgr. František Halada, ředitel školy 

 

Zapsala: Mgr. Jaroslava Štrejlová 

5. 11. 2015 v Chotěšově 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


